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توضیحات امیرعبداللهیان 
درباره آلودگی نیروگاه اتمی  متسامور ارمنستان:

آلودگی رودخانه ارس منتفی است
بنا به دعوت رئیس کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس شورای 
اســامی، حســین امیرعبداللهیان، وزیر امور خارجه در جلسه این کمیسیون 
حضور یافت و ضمن ارایه گزارشــی از آخرین تحولات  غزه به ســؤالات تعدادی 

از نمایندگان پاسخ داد.
به گزارش ایسنا، اعضای کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی از تاش ها و 
اقدامات وزارت امور خارجه در پیگیری حقوق حقه مردم مظلوم فلسطین تشکر 

و قدردانی کردند.
وزیر امور خارجه به سوال ولی اسماعیلی نماینده گرمی و انکوت راجع به آلودگی 
رودخانه ارس از طریق پساب نیروگاه متسامور ارمنستان، سوال طغیانی نماینده 
اصفهان درخصوص وظایف قانونی وزارت امور خارجه در برقراری روابط کشورمان 
با سازمان های بین المللی اقتصادی و سوال ایزدخواه نماینده تهران پیرامون حق 
خانواده های ایرانی ســاکن اروپا برای نگهداری فرزندانشان پاسخ داد و اقدامات 
انجام شــده از سوی وزارت امور خارجه در ارتباط با موارد مطرح شده را تشریح 

کرد.
امیرعبداللهیان بر مبنای گزارش فنی و راستی آزمایی سازمان انرژی اتمی ایران 
هر گونه  وجود آلودگی ناشــی از نیروگاه اتمی برق متسامور ارمنستان را منتفی 
دانست. امیرعبداللهیان ضمن ارائه گزارشی از تحولات فلسطین از نقطه نظرات 
رئیس و اعضای کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس شــورای 
اســامی در این خصوص تشــکر و بر تداوم  رایزنی و همفکری بین وزارت امور 

خارجه و مجلس شورای اسامی تاکید کرد.

بررسی لایحه بودجه در کمیسیون تلفیق
 به تعویق افتاد

برگزاری جلسات کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۳ برای بررسی جزییات بخش اول 
لایحه بودجه سال آینده به تعویق افتاد.

به گزارش ایســنا، با توجه به تمدید مهلت کمیســیون های تخصصی مجلس تا 
پایان هفته جاری برای رســیدگی به پیشنهادهای نمایندگان و ارائه گزارش آن 
به کمیسیون تلفیق، جلسات کمیسیون تلفیق در هفته جاری تشکیل نمی شود.

کمیسیون تلفیق از هفته آینده بررسی جزییات بخش اول لایحه بودجه ۱۴۰۳ 
را شروع می کند.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

افزایش نرخ اینترنت مانند گرانی بنزین است
به گفته یکی از اعضای کمیســیون اقتصادی مجلس کیفیت اینترنت در ایران 
خوب نیست و افزایش قیمت این اینترنت بی کیفیت به نارضایتی مردم می انجامد.
به گزارش ایلنا، فتح الله توســلی، عضو کمیسیون اقتصادی مجلس درباره تاش 
نمایندگان برای بازگشت قیمت اینترنت به ارقام پیشین و جلوگیری از افزایش 
۳۴ درصدی قیمت ها اظهار کرد: روز یکشنبه ۱۰ دی نمایندگان مجلس انتقادات 

خود را در این زمینه به دولت اعام کردند و تذکرات لازم را دادند.
وی تصریح کرد: کیفیت اینترنت در کشــور ما خوب نیســت و اگر قیمت این 

اینترنت بی کیفیت هم گران شود نارضایتی مردم را در پی دارد.
توســلی ادامه داد: مجلس به یقین این موضوع را پیگیری و از دولت بازگشــت 
قیمت اینترنت به نرخ های پیشین را مطالبه خواهد کرد. گرانی اینترنت تاثیری 
همچون گرانی بنزین دارد و به افزایش قیمت کالاها و خدمات دیگر می انجامد، 
بسیاری کسب و کارها در بستر اینترنت فعال هستند و با گرانی اینترنت قیمت 

نهایی محصولات آنها افزایش خواهد یافت.
وی افزود: افزایش نیافتن قیمت اینترنت هر چند ممکن اســت به متضرر شدن 
اپراتورها بینجامد و این امر به افزایش قیمت اینترنت ضرورت بخشد، اما مساله 
این است که در آستانه دهه مبارکه فجر و همچنین در آستانه انتخابات مجلس نه 
زمان مناسبی برای افزایش قیمت اینترنت است و نه رقمی که بر قیمت اینترنت 

افزوده شده موجه است.
نماینده مردم بهار و کبودرآهنگ همچنین خاطرنشان کرد: امروز دانش آموزانی 
داریم که در دورافتاده ترین روستاهای کشور با اینترنت آموزش می بینند، افزایش 
بی رویه قیمت اینترنت بر کیفیت زندگی و آموزش چنین اقشــاری تاثیر منفی 
می گذارد زیرا همه مردم کشور از توان یکسان برای پرداخت هزینه های دسترسی 

به شبکه اینترنت برخوردار نیستند.

چرا لایحه واردات خودرو 
به درستی اجرا نمی شود؟

نماینده بجنورد در مجلس با طرح این پرســش که چرا لایحه واردات خودرو به 
درســتی اجرا نمی شــود گفت: وضعیت به جایی رسیده که داشتن ماشین های 

بی کیفیت هم تبدیل به آرزوی مردم شده است.
به گزارش ایسنا، محمد وحیدی در جلسه علنی روز گذشته در نطق میان دستور 
خود با تاکید بر لزوم اجرای مصوبات ســفر رئیس جمهور در خراســان شمالی، 
گفت: منطق افزایش حقوق کارکنان لشــکری و کشوری، بازنشستگان مظلوم و 
همسان سازی حقوق آن ها و پرداخت پاداش بازنشستگان چه چیزی است آن هم 

در شرایطی که تورم و میزان افزایش مالیات ها زیاد شده است. 
وحیدی همچنین با انتقاد از نظام پرداخت در خدمات کشوری و لشکری گفت: 
شاهد حجم نیروهای باتکلیف شرکتی و قراردادی هستیم که باعث ایجاد یک 

بن بست بزرگ در فضای اداری کشور شده است.
وی همچنیــن با انتقاد از پرداخت نشــدن وام به مردم گفت: چرا لایحه واردات 
خودرو به درســتی اجرا نمی شــود؟ اکنون وضعیت به جایی رسیده که داشتن 

ماشین های بی کیفیت هم آرزوی مردم شده است.
وحیــدی از افزایش قیمت اینترنت و کاهش کیفیــت آن انتقاد کرد و افزود: در 
شرایطی که سازمان اداری و اســتخدامی مهم ترین سازمان برای حل مشکات 
معلمان خرید خدمات، نهضت یار، پیش دبســتانی ها و برون ســپارها است، این 

سازمان اقدامی برای حل این مشکات انجام نمی دهد.

واکنش آذر منصوری به اظهارات مرعشی 
درباره انتخابات

رئیس جبهه اصاحات به اظهارات حسین مرعشی درباره آمادگی اصاح طلبان 
برای انتخابات واکنش نشان داد.

بــه گزارش خبرآنایــن، آذر منصوری، رئیس جبهه اصاحــات، در واکنش به 
اظهارات حســین مرعشی، دبیر کل حزب کارگزاران، در شبکه اجتماعی ایکس 
نوشت: »مواضع جبهه اصاحات ایران از طریق سخنگو یا بیانیه های رسمی منتشر 
می شــود و نظرات دیگری که از طرف برخی از احزاب یا فعالان سیاسی منتشر 

می شود، نظر و موضع این تشکیات نیست.«

واکنش سخنگوی شورای نگهبان
 به شایعات ردصلاحیت روحانی 

سخنگوی شورای نگهبان درباره موضوعاتی که در خصوص رد صاحیت رئیس 
جمهور سابق کشور برای مجلس خبرگان رهبری مطرح شده است واکنش نشان 

داد.
به گزارش فارس، هادی طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان گفت: مباحثی 
که درباره بررســی صاحیت خبرگان مطرح می شــود و این اخباری که من در 

فضای مجازی و برخی رسانه ها می شنوم، واقعا برای من هم جدید دارد.
طحان نظیف با اشاره به اینکه شــورای نگهبان در حال برگزاری آزمون نسبت 
به افرادی اســت که باید از آنها آزمون گرفته شــود، افزود: اعضای فعلی و سابق 
خبرگان و کسانی که یک بار آزمون را قبول شده اند، طبیعتا بر اساس قانون نیاز 

به آزمون مجدد ندارند.
وی با تاکید بر اینکه هنوز وارد بررســی صاحیت خبرگان نشده اند خاطر نشان 
کرد: بعد از اتمام مباحث آزمون کم کم بررسی صاحیت ها آغاز خواهد شد که تا 
آن موقع هم زمان وجود دارد. از آنجا که این اخبار مبنای قضاوت برخی اشخاص 
قرار می گیرد، اگر عزیزان مســتندات و منبع خود را ذکر کنند، شاید برای مردم 

موضوع شفاف تر باشد.

مجلس

ویژه

شورای نگهبان

هفتمیــن نشســت بازنگری قانون اساســی، 
الزامــات، بایدها و نبایدهــا در اتاق ایران من 

کاب هاوس برگزار شد.
دبیــرکل حــزب مردم ســالاری در شــروع 

صحبت هــای خــود با اشــاره به 
موســوی  میرحســین  نظرات 
درباره قانون اساسی گفت: بنده 
معتقدم هرچند ســخنان آقای 
مهندس میرحســین موســوی 
درست است اما واقعا کدام نظام 

می آید برای تغییر خــودش رفراندوم بگذارد؟ 
اینکه دوســتان می گویند اگر نظام به این تن 
ندهد به فروپاشی می رسد، حرف درستی است 
اما ما ایــن را نمی خواهیم که پس از تحولات 
تاریخی یکصدســاله اخیر باز بیاییم سر خط 
و باز از ابتدا بخواهیم نظام جدیدی را شــروع 
کنیم، ما معتقدیم که نظام باید بماند اما حتما 

باید اصاح شود. 
انتقــادات به بحــث ولایت و وکالــت و غیره 
در جای خودش اســت. اما همه بحث بر سر 

راهکارهای عملی است.

 در عین منتقد بودن نمی توانیم 
بی تفاوت باشیم و دست روی دست 
بگذاریم تا به پیش بینی برخی از 

عزیزان به فروپاشی برسیم

ما منتقد هســتیم اما راهش این نیســت که 
ما دست روی دســت بگذاریم تا به فروپاشی 
برسیم. ما معتقدیم همانگونه جناب مهندس 
الویری و دکتر گرجی فرمودند خود اصل ۱77 
را هم می توان بازنگــری کرد، وحی منزل که 
نیست و باید بدانیم رفراندوم با دو سه میلیون 
نفر اصا شــدنی نیســت، باید حداقل نصف 
واجدین شــرایط در رفراندوم شــرکت کنند 
و بالای نیمی از شــرکت کنندگان رای مثبت 
بدهند، به همین دلیل دســت اندرکاران وضع 
موجود و زمامــداران فعلی موافــق بازنگری 

نیستند.  اگر بازنگری به نفعشان بود موافقت 
می کردند. چرا گه گاهی می گویند کسانی که از 
بازنگری حرف می زنند به خارج وابسته هستند 
و از طرف دیگر کسانی که اپوزیسیون هستند 
هم می گویند کسانی که از بازنگری 
حرف می زنند طرفدار نظامند، لذا 
ضمن احترام به نظر دکتر  هاشــم 
آقاجــری ما نمی توانیــم بی خیال 
باشــیم تا نظام به مطالبات جامعه 

و مردم برگردد و فروپاشی 
و یــا خود براندازی پیش آید؛ معتقدم 
می شود براســاس نظر اکثریت مردم 

بازنگری اساسی داشت.
در پاسخ به فرمایشــات جناب آقای 
محســن آرمیــن هــم بایــد بگویم 
اینکه فرهنگ مدنی اگر می داشــتیم 

مسائلمان حل می شد درست است اما »الناس 
علی دیــن ملوکهم«، خود زمامــداران چقدر 
اجــازه می دهنــد این فرهنگ مدنی شــکل 
بگیرد؟ برخی دوســتان می گویند اگر فرهنگ 
مدنی باشد، همین قانون اساسی را نگه داریم و 

همین قانون اساسی دارای ظرفیت هایی است 
که می تواند مشکات را حل کند، واقعیت این 
است زمامداران اجازه تقویت فرهنگ مدنی را 
نمی دهند، تا بخواهیم فرهنگ مدنی را تقویت 
کنیم و به مقصد مورد نظر برســیم، پس بهتر 
اســت زمامداران را مجــاب کنیم که تمکین 

کنند به تقویت فرهنگ مدنی.
دبیرکل حزب مردم سالاری با اشاره به سخنان 
دکتر محمود صادقی بر نقش فراقانونی مجمع 

تشخیص مصلحت نظام و برخی نهادهای دیگر 
گفت: مجمع تشخیص مصلحت نظام عاوه بر 
اینکه فلسفه وجودی اش از دست رفته، امروزه 
تبدیل به مجلس دوم شــده در کنار مجلس 

قانون گذاری.

هیچ نامی از شورای انقاب فرهنگی یا شورای 
عالی فضای مجازی در قانون اساسی نیست، و 
البته شوراهای دیگر، اگر قرار است اینها حتما 
وجود داشــته باشد پس باید در قانون اساسی 

هم نامی از آنها آورده شود.
کواکبیــان در ادامه با اشــاره بــه اینکه مقام 
رهبــری چنــد روز قبــل دربــاره انتخابات 
صحبت های خوبــی فرمودند اظهار داشــت: 
متاســفانه وزیر کشــور می گوید قرار نیست 
تغییــری در انتخابات حاصل کنیم، این یعنی 
همه چیز درســت اســت و خیلی هم خوب 
اســت، بنابراین برخی می گویند صحبت های 

مقام رهبری برای چیست؟ 
صرفا برای خارجی هاست؟ آیا این سخنان برای 
این اســت که اجرا نشود؟ در خانه احزاب یک 
دوستی گفت رهبری گفته اند انتخابات پرشور، 
اما ما دنبال این هســتیم که با نتایج مطلوب 
انتخابت پرشور حاصل شود، رهبری به راحتی 
می توانند جلوی این ادعاهــا را بگیرند، و این 
مدعیان انقابی گری را ســرجای خودشــان 

بنشانند.
عضو دانشکده حقوق و علوم سیاسی دانشگاه 
عامــه طباطبایی در ادامه اظهار داشــت: ما 
می گوییــم در قانون اساســی بن بســت ها و 
تناقضاتی وجود دارد که باید حل شود با وجود 
اینکــه مقام رهبری در کرمانشــاه بحث نظام 
پارلمانی را مطــرح کردند ولی پیگیری انجام 
نشــد و ایشان گفتند می شود قانون اساسی را 

تغییر داد.
همه باید به قانون اساسی
 به عنوان یک میثاق ملی

 پایبند باشند 
این نماینده ادوار مجلس در ادامه گفت: قانون 
اساســی یک میثاق ملی اســت و باید طوری 
باشــد که همه به آن پایبند باشند حتی مقام 
رهبری، اینکه مشــکلی نــدارد و ما هم که به 

مباحث ولایت فقیه واقفیم و مسلط هستیم.
بنــده هنوز هم بــه دیدگاه هــای فقهی امام 
خمینی)ره( در بحث ولایت فقیه اعتقاد دارم 
اما اینکه آن دیدگاه هــا امروز جای بحث های 
حــوزوی دارد قبول دارم؛ یــک زمان بنده به 
عنوان اســتاد فقه سیاسی مباحث فقهی امام 
راحــل را در ابعاد مختلــف تئوریزه می کنم و 
هنوز هم معتقدم نکات خوبی را ایشان مطرح 
کرده است اما اینکه امروز آن دیدگاه ها را نباید 

مورد بحث قرار داد معتقد نیستم.
دبیرکل حزب مردم ســالاری با اشاره به نقش 
محمود احمدی نژاد در حوادث پس از انتخابات 
ســال 88 گفت: بزرگترین و بالاترین مسئله 
را در حوادث ســال ۱۳88 آقای احمدی نژاد 
ایجاد کردند، اینکه بگوییم تقلب 2۴ میلیونی 
شده بود را من معتقد نیستم ولی الی ماشاالله 
تخلفاتی شــد کــه از تقلب هم بالاتر اســت، 
احمدی  آقای  که  بحث هایی 
نــژاد دنبال می کــرد در آن 
می توانســت  حتما  زمــان، 
اســاس انتخابات را زیرسوال 

ببرد.
کواکبیان در پایان تاکید کرد: 
ما سی مورد و نه ۳۰ اصل از 
بن بست های قانون اساسی را در جلسات قبلی 
مطرح کردیم، در بحث توسعه، محیط زیست، 
آب، سیاست خارجی، مجلس خبرگان، شورای 
نگهبان، مجمع تشــخیص و.... بن بست هایی 

وجود دارد که باید رفع شود.

منصــور حقیقت  پور کــه از نزدیــکان علی 
لاریجانی اســت می گوید که فعاً نشــانه ای 
از تحرک انتخاباتی لاریجانی نیســت اما اگر 
به گفته او، شــورای نگهبان بســتر را فراهم 
کند؛ لاریجانــی ۶۰۰ گزینــه می تواند بین 
ثبت نامی ها داشــته باشد و به تعداد 2 مجلس 

لیست بدهد!
به گزارش تسنیم، منصور حقیقت پور با اشاره 
بــه اینکه تصمیم گرفتم کــه از تهران بیایم 
و حــالا منتظر اظهارات شــورای نگهبان هم 
هســتیم، افزود: وقتی در ایــن مملکت آقای 
لاریجانی رد می شــود؛ من چه کاره ام؟! و من 

هم احتمال دارد رد شوم. 
وی در پاسخ به این سوال که آقای لاریجانی 
اگر بخواهد لیست بدهد، برای تهران ۳۰ نفر 
بین ثبت نامی ها دارد، خاطر نشــان کرد: الآن 
بالقوه 5۰۰ تا ۶۰۰ نفر از کاندیدای انتخابات 
مجلس بیــن ثبت نامی ها کــه نماینده ادوار 
هســتند، می توانند افراد مورد حمایت آقای 
لاریجانی باشــند، آقــای لاریجانی بخواهند، 
می توانند به اندازه 2 مجلس لیست انتخاباتی 

بدهند. 
حقیقت پور در ادامه افزود: نمی دانم که آقای 
لاریجانی می خواهد لیست بدهد یا نه. اما فکر 
می کنم اگر شــورای نگهبان کریمانه برخورد 
کنــد و بی دلیل یک ســری از افراد و رفقای 
آقای لاریجانی را حذف نکند مشارکت بیشتر 
می شود و آقای لاریجانی هم فعال تر می شود. 
شــورای نگهبان می تواند تولید رقابت کند و 

شور و اشتیاق انتخاباتی را بیشتر کند.
حقیقت پور تاکید کــرد که در صورت تایید 
اصاح طلبان  لیســت  در  صاحیت حضــور 
حداقل بــرای من، ممکن نخواهــد بود من 
مستقل هستم و در لیست اصاح طلبان قرار 

نخواهم گرفت.
وی با اشــاره به اینکه این را قبول ندارم که 
هرکس مجلس را در اختیار بگیرد در ۱۴۰۴ 
رأی می آورد، خاطر نشــان کــرد: در همین 
مجلس اگــر بین آقــای لاریجانــی و آقای 
قالیباف رأی گیری کنند، رأی آقای لاریجانی 

بیشتر است. شواهد و قرائن هم زیاد است.
وی در پاسخ به این سوال که اگر اصولگرایان 

با ۴ لیســت بیاییند، به نظرتان چه نتیجه ای 
حاصل می شود؟ گفت: خیلی خوب می شود؛ 
هم پایداری حد خــود را می فهمد، هم آقای 
حداد و قالیباف و هم آقای لاریجانی. بالاخره 
معلوم می شــود پایگاه اینها بین مردم چقدر 

است.
حقیقت پــور به عملکرد مجلــس یازدهم نیز 
اشاره کرد و گفت: این مجلس، مجلس بسیار 
ضعیفی اســت. انقابی گری یک چیز اســت 
کارآمدی چیز دیگر. مجلس انقابی غیر مؤثر. 
انقابی هســت اما مؤثر و کارآمد نیست. من 

این مجلس را کارآمد نمی بینم.
وی همچیــن بــه اهمیت مشــارکت بالا در 
انتختات اشــاره کرد و افــزود: طراحی نظام 
بر دو بــال اســامیت و جمهوریت اســت؛ 
جمهوریــت یعنی همین که جمهور مردم در 
تعیین سرنوشت خود شرکت کنند و جمهور 
مردم بتوانند مقبولیت و مشــروعیت در نظام 
داشته باشند. الآن ما نگرانیم که انتخابات به 
۳۰ درصد هم نرسد و مشروعیت حاکمیت و 

حکمرانی در این نظام لطمه خواهد خورد.

حقیقت پور افزود: اگر بالای ۶۰ درصد مردم 
در انتخابات شــرکت کنند در دنیا یک جور 
دیگر حرف می زنیم؛ سرمان را بالا می گیریم 
حرف می زنیم در گوش روســیه هم می زنیم 
که از ایــن غلط ها نکند. اگر 2۰ درصد و 25 
درصد در انتخابات شــرکت کردند این یعنی 

ما در ســطح بین الملــل ژئوپولیتیک بی وزن 
شــدیم آن موقع است که کشورهای کوچک 
و ضعیف منطقه هم برای ما شــاخ و شــونه 
خواهند کشید یعنی شما می خواهید در دنیا 
قدرتمند باشــید باید زمینه ســازی کنید که 

مردم بیشتر در انتخابات شرکت کنند.

دبیرکل حزب مردم سالاری در هفتمین نشست بازنگری قانون اساسی در اتاق ایران من کلاب هاوس:

قانون اساسی را برای حفظ نظام
 و پاسخگویی به مطالبات مردم باید بازنگری کرد

قانون اساسی به عنوان یک میثاق ملی باید طوری تنظیم شود که هیچکس نتواند از آن سوء استفاده کند

منصور حقیقت پور:

در همین مجلس رأی  گیری کنند لاریجانی رأی می آورد نه قالیباف 

رئیس کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس دهم 
در مقایسه آمار رد و تایید صاحیت ها در ادوار گذشته و 
دوره فعلی گفت: همیشه 7 درصد در هیات های اجرایی 
ردصاحیت داشــتیم این دوره 28 درصد ردصاحیت 

داریم.
به گزارش منیبان عزت الله یوسفیان ما، نماینده ادوار 
مجلس، درباره روند بررســی صاحیــت کاندیداهای 
انتخابات مجلــس دوازدهم گفت: روند ردصاحیت ها 
در هیات های اجرایی مشــکوک بود و به نظر می رسد 
کسانی که احتمال می دادند مخالف دولت باشند را رد 

کردند.
او با بیان اینکه روند فعلی ردصاحیت ها این ذهنیت 
را تعبیر می کند که تشکیاتی از بالا کار را سازماندهی 
کرد تا افراد و اشــخاصی را شناسایی و رد کنند، افزود: 
در اکثر شهرها و شهرستان ها، کسانی که کمی از دولت 
انتقاد می کردند رد شــدند حتی کســانی که 5 دوره 
نماینده مجلس بودند. اشخاصی را که در حد شخصیت 
معتمد شهر هم نبودند آورده اند و می گویند صاحیت 

این ها را تایید کنید.
او تاکید کرد: چون شورای نگهبان پشت سر قرار دارد 
و نظارت می کند، بازهم جــای نگرانی نمی بینم و اگر 
این ها خطایی کنند، می شود به هیئت مرکزی نظارت و 

شورای نگهبان اعتراض کرد.

یوســفیان ما در پاسخ به این ســوال که نمایندگان 
مجلس خود اصاحات جدید در قانون انتخابات مجلس 
را مصوب کردند و خود تصویب کننده موضوعات جدید 
بودند، گفت: بله مجلس خــود این اصاح را در قانون 
انتخابات اعمال کرد. مجلس باید بر امور مسلط باشد، 

اما استارت یک قوه نباید در قوه دیگری زده شود.
او ادامــه داد: با قانون جدیــد، فرماندار می آید ۳۰ نفر 
از معتمدین شــهر را دعوت می کند  این ۳۰ نفر بین 
خود 89 نفر را به عنوان هیات اجرایی انتخاب می کنند، 
شهر کوچک است و فرماندار می داند موافق و مخالفان 
کاندیداها چه کسانی هستند، این خیلی طبیعی عادی 
و راحت اســت. فرماندار اگر موافق کاندیدایی باشد ۳۰ 
نفر از دوســتانش را دعوت می کند و به همین راحتی 
کاندیدا در هیات اجرایی رد یا تایید صاحیت می شود.

این نماینده ادوار مجلس خاطر نشان کرد: با سرانگشت، 
عمل ناپسند برخی از فرمانداران مشخص است.

رئیس کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس دهم 
در مقایسه آمار رد و تایید صاحیت ها در ادوار گذشته و 
دوره فعلی گفت: همیشه 7 درصد در هیات های اجرایی 
ردصاحیت داشــتیم این دوره 28 درصد ردصاحیت 
داریم، اما این راه به جایی نمی برد چرا که تخلف شده 
اســت و قانون بعضا این موضوعات را جرم می داند و به 

این سادگی کارها پیش نمی رود.

رئیس قوه قضائیــه گفت: اثرات مخــرب ناترازی ها و 
اضافه برداشــت ها در افزایش نقدینگی و پیدایش تورم 
مشــهود است؛ بر همین مبنا به ســازمان بازرسی کل 
کشور دســتور می دهم تا در راستای تحقق بخشی از 
شعار سال و در جهت کمک به دولت و در هماهنگی با 
بانک مرکزی و بانکها، سه اقدام مشخص را انجام دهد.

به گزارش ایســنا به نقل از مرکز رســانه قوه قضائیه، 
روز  اژه ای،  محســنی  والمســلمین  حجت الاســام 
گذشــته )دوشنبه( طی ســخنانی در نشست شورای 
عالی قوه قضائیه با اشــاره به دستور رئیس جمهور در 
مجمع عمومی بانــک مرکزی درخصوص تعیین تکلیف 
بانک هایی که ناترازی و اضافه برداشت از بانک مرکزی 
دارند، گفت: همگان بر اثرات مخرب این ناترازی ها و این 
اضافه برداشت ها در افزایش نقدینگی و پیدایش تورم، 
اشــراف و آگاهی داریم. محسنی اژه ای افزود: بر همین 
مبنا به سازمان بازرسی کل کشور دستور می دهم تا در 
راســتای تحقق بخشی از شعار سال و در جهت کمک 
به دولت و در هماهنگی با بانک مرکزی و بانک ها، سه 
اقدام مشــخص را انجام دهد؛ نخســت آنکه »جدولی 
ناظر بر تعداد بانک های ناتراز تدوین کنید«، دوم آنکه 
»مشخص کنید این بانک ها بابت این ناترازی چه میزان 
به بانک مرکزی بدهکار هســتند و چه مقدار از بدهی 
آن ها ناشی از اصل مبلغِ برداشت شده و چه مقدار ناشی 

از جریمه و تأخیر در بازپرداخت است«؛ سوم آنکه »علل 
و مَناشی این ناترازی ها را احصاء و آسیب شناسی کنید 
تــا پس از رفع، مجدد تکرار نشــوند.« وی تاکید کرد:  
این اطاعات جهت تصمیم گیری بهتر صرفا در اختیار 

هیئت دولت و قوه قضائیه و مجلس قرار گیرد.
رئیس قوه قضائیه در ادامه نشســت امروز شورای عالی 
قوه قضائیه، با اشاره به بازدید ۴ ساعته روز جمعه خود 
از بخش های مختلف زندان اوین از جمله برخی بندهای 
امنیتی گفت: وضعیت زنــدان اوین در بخش هایی که 
من مورد بازدید قرار دادم، نســبت به گذشــته، بسیار 
مطلوب و بهتر شــده است. وی خاطر نشان کرد: البته 
نمی خواهم بگویم مشکاتی در آنجا وجود ندارد، اما به 
طور کلی وضعیت بهداشتی و انضباطی و خدمات دهی 
در این زندان مطلوب بــود و زندانیان در این زمینه ها 
احســاس رضایت داشــتند.  وی  با اشاره به سرکشی 
خود از اندرزگاه شماره ۶ زندان اوین که محل استقرار 
محکومان مالی اســت، اظهار داشت: در بخش مربوط 
به محکومان مالیِ مســتقر در زندان اوین، حدود ۱5۰ 
زندانی حضور داشــتند و نکتــه قابل تأمل این بود که 
در گفتگو با آن ها متوجه شــدم تقریباً هیچکدام شان، 
به واســطه حکمِ حبس در زندان نیســتند بلکه صرفاً 
به ســبب بدهکاری و دیون خود و عجز از رد مال، در 

زندان اند.

یوسفیان ملا تشریح کرد

افزایش رد صلاحیت ها از 7 درصد به 28 درصد در هیات های اجرایی
درشورای عالی قوه قضائیه مطرح شد

3 دستور قاضی القضات به سازمان بازرسی کل کشور



برخی از مدعیان انقلابی گــری می گویند ما هم انتخابات 
پرشور و حداکثری را قبول داریم اما با نتایج مطلوب!

به عنوان استاد فقه سیاســی در کلاس ها از دیدگاه های 
فقهی امام خمینی)ره( دفاع می کنم اما معتقد نیستم نباید 

این دیدگاه ها را مورد نقد و بحث قرار داد


